
Protokol N r 7/2007 

z posiedzenia Komisji O§wiaty i Kultury 


w dniu 19 czerwca 2007 r. 


Posiedzenie rozpocz~to 0 godz. 15.00 
Lista obecnosci i projekt porz'!dku obrad stanowi,! zal'!cznik do protokolu. 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli : 
l.Burmistrz Toszka Pan Jacek Zarzycki 
2.Z-ca Burmistrza Pani Maria Nowak Kowalska 
3.Przew. Rady Miejskiej Pan Marcin Kwasniok 
4.Kierownik Posterunku Policji- Pan Pawel Janarek 
Przewodnicz,!ca Komisji Pani Maria Bukowska powitala zebranych i 
przedstawila projekt porz'!dku posiedzenia. 
Czlonkowie Komisji jednoglosnie przyj~li proponowany porz,!dek obrad. 

Ad.1 
Kierownik Posterunku Policji w Toszku Pan Pawel Janarek przedstawil analiz~ 


stanu bezpieczenstwa na terenie Gminy Toszek za okres 1.01.2007 do 

31.05.2007 r. Omowiony material stanowi zal'!cznik do protokolu. 

W trakcie dyskusji nad przedstawionym materialem radny Marek Pawlowski 

zaproponowal aby : 

D zwrocic uwag~ szczegolnie w okresie wakacyjnym na jazd~ mlodziezy 


motorowerami , motorami itp.przekraczaj,!c,! dozwolon,! pr~dkosc 
D zwrocic uwag~ na osoby przesiaduj,!ce na przystankach autobusowych z 

uwagi na cz~ste dewastacje tych obiektow 
D przeprowadzac kontrole imprez poprzedzaj,!cych wesela gdyz w trakcie ich 

trwania zaobserwowano cz~ste przypadki pijanej mlodzieZy 
D przeprowadzac cz~stsze patrole terenu SP w Kotulinie , szczegolnie w 

okresie , kiedy obiekt jest nieczynny 
Ponadto Pan Pawlowski zwr6cil si~ do Pana Janarka , aby przypomnial 
dzielnicowemu z Kotulina 0 koniecznosci przybycia na uroczystosc zakonczenia 
roku szkolnego ze wzgl~du na rozdanie kart rowerowych. 
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Radny Krystian Duda zaproponowal aby : 
o 	 patrole Policji pokazywaly si~ cz~sciej - szczegolnie w dni targowe 
o 	 zwrocic uwage na wyscigi motorowe , ktore odbywaj~ si~ w godz. 17.00 

19.00 na ul. Wilkowickiej 
Pan Janarek poinformowal ,ze w tej sprawie wystosuje pismo do Sekcji Ruchu 
Drogowego. 
Przewodnicz~ca Komisji Pani Maria Bukowska zwrocila si~ 0 informacj~ 
dotycz~c~ zagrozenia narkotykami. 
Kierownik Posterunku wyjasnH , ze w tych sprawch dzialania prowadzone s~ na 
biez~co i na dzien dzisiejszy nie rna specjalnego zagrozenia. 
Pani Bukowska poinformowala 0 spotkaniu , ktorego tematem byl program 
Razem bezpieczniej i zwrocHa sie do Pana Janarka 0 wyjasnienie : czy jest 
mozliwosc wdrozenia lokalnego programu tego typu , ktory moglby poprawic 
stan bezpieczenstwa. 
Pan Janarek wyjasnil , ze Posterunek odnotowuje ch:u~ly spadek przest~pczosci , 
w zwi~zku z czym lokalny program nie uzyska poparcia Komendy Policji ,a 
wspolpraca z mieszkancami jest na dobrym poziomie.Zaproponowal rowniez 
rozwazenie mozliwosci przeniesienia patroli OP / jak b~d~w Pyskowicach / 
na 2-3 godz. do T oszka. 
Pani Bukowska zwrocila si~ rowniez 0 podanie informacji dotycz~cej 
wspolpracy z placowkami oswiatowymi ,a w szczegolnosci mozliwosc 
organizowania pogadanek dla mlodzieZy. 
Kierownik Posterunku wyjasnil ,ze wspolpraca ze szkolami jest dobra, a do 
organizowania pogadanek jest odpowiedni czlowiek z uprawnieniami w 
Komendzie Policji. 
Kolejne pytanie Pani Bukowskiej dotyczylo braku informacji 0 dozorze 
kuratorskim. 
Pan Janarek poinformowal , ze Posterunek prowadzi karty nieletnich , natomiast 
zorientuje si~ 0 mozliwosci przekazywania informacji 0 dozorze kuratorskim. 
Pan Ewald Laksa zaproponowal , aby patrole Policji zwracaly uwag~ na 
przejazd k01ejowy w Ciochowicach. 
Pan Slawomir Zarzecki zaproponowal , aby : 
o 	 zwrocic uwag~ na gromadz~c~ sie mlodziez na boisku w Paczynie , ktora 

organizuje spotkania aby sie pobic 
o 	 kontrolowac osoby przesiaduj~ce na przystankach autobusowych oraz 

przesiaduj~ce w godzinnach rannych / kiedy dzieci id~ do szkoly / pod 
sklepem na ul.. Wiejskiej w Paczynie 

Pan Janarek w swoim wypowiedziach pokreslil koniecznosc zakupu 
odpowiedniej kamery ,ktora pozwolilaby na wczesne reagowanie oraz 
udowodnienie sprawcy dokonania przest~pstwa . 
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Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicz'tca Komisji podzi~kowala Kierownikowi 

Posterunku Policji w Toszku za udzielone wyjasnienia i zaproponowala 10 min 

przerwy. 

Po przerwie : 

Czlonkowie Komisji Oswiaty i Kultury jednoglosnie poparli popozycj~ zakupu 

odpowiedniej kamery dla Posterunku Policji w Toszku. 


Ad.2 
Burrnistrz Toszka om6wil projekty uchwal : 
l.w sprawie : wyrazenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Gliwickim na realizacj~ inwestycji przy drodze powiatowej w miejscowosci 
Kotulin i Paczyna w 2007 r. 

Zgodnie z zapisem w uchwale budzetowej 0 przeznaczeniu srodk6w na 
wspolfinansowanie z Powiatem inwestycji budowy chodnikow w Kotulinie i w 
Paczynie przygotowano projekt uchwaly 0 wyrazeniu zgody na zawarcie 
porozumienia w tej sprawie . W miesi'tcu lipcu zostanie przeprowadzona 
procedura przetargowa , rozpocz~cie prac przewiduje sie na wrzesien. 
Komisja oswiaty jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
2.w sprawie : sprzedaZy nieruchomosci stanowi'tcej wlasnose Gminy Miasta 

Toszek 
Projekt dotyczy przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu dzialki przy 
ulicy Mlynskiej ,kt6ra nie moze bye wykorzystana jako dzialka budowlana 
z uwagi na krzyzuj'tce si~ linie wysokiego napi~cia . Natomiast s't ch~tni do 
zagospodarowania tej dzialki.Sprzedaz spowoduje rowniez regulacj~ dojazdu do 
posesji P. Rzepka. 
Komisja jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
3.w sprawie : zmiany uchwaly dotycz'tcej zbycia garaZy stanowi'tcych 

wlasnosc Gminy - Miasta Toszek oraz przyznania najemcom i dzierzawcom 
pierwszenstwa w ich nabyciu 

Zmiana dotyczy : w pkt. 1 uchwaly Nr XXXVIIII388/07 skresla si~ kropk~ i po 
przecinku dodaje si~ slowa " lub wraz ze sprzedaz't udzialu w prawie wlasnosci 
gruntu niezb~dnego do korzystania z tych garazy".Wprowadzenie tego zapisu 
umozliwi nabycie garazy na tych dzialkach, na ktorych wsp61udzial maj't 
mieszkancy , kt6rzy wykupili mieszkania na wlasnose. 
Komisja oswiaty jednoglosnie opowiedziala si~ za podj~ciem uchwaly. 
4.w sprawie : przeznaczenia do sprzedaZy lokali mieszkalnych w budynkach 

komunalnych ich najemcom. 
Projekt dot. sprzedaZy w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych w 
budynkach przy ul.Rynek 11 i ul.Wielowiejskiej 17 
W podsumowaniu dyskusji dot. propozycji zmiany uchwaly w sprawie 
sprzedaZy lokali mieszkalnych w budynkach komunalnych ich najemcom , 
Komisja oswiaty wiekszosci't glosow / 4: 1:0 / opowiedziala si~ za podj~ciem 
w/w uchwaly. 
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5.w sprawie : uchylenia uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci . 
Z-ca Burmistrza poinformowala , ze zachodzi koniecznosc uchylenia uchwaly 

Nr V/44/07 z uwagi na to, ze CZttSC przedmiotowej dzialki przy ul. 

Wilkowickiej przedstawionej jako nieruchomosc rolna stanowi teren 

budowlany. 

Komisja oswiaty jednoglosnie poparla podjttcie uchwaly. 

6.w sprawie : zmian w budZecie Gminy Toszek na rok 2007 

Projekt dotyczy wprowadzenia do zal'l.cznika Nr 8 do uchwaly Rady Miejskiej 

w Toszku w sprawie uchwalenia budzetu Gminy Toszek na rok 2007 w pkt. 6
realizacja projektu "Systemy elektronicznej komunikacji Administracji 

Publicznej w Wojew6dztwie Sl'l.skim" I SEKAP I kwoty okr~slaj'l.cej wklad 

srodk6w wlasnych w wysokosci 22.309 zl . 

Burmistrz dodal , ze przystepuj'l.c do programu nalezy jeszcze przygotowac 

odpowiednie pomieszczenie na serwerowni~.Na ten cel Posterunek Policji 

odstqpil jedno z zajmowanych przez siebie pomieszczen , w kt6rym trzeba 

wykonac remont i doprowadzic siec elektryczn'l. i informacyjn'l.. 

Komisja oswiaty wi~kszosci~ glos6w I 4:0: 1 I poparla podjttcie uchwaly. 

W odpowiedzi na pytanie dot. budowy sal gimnastycznych ,Burmistrz 

poinformowal , ze w zwi~zku z pojawieniem sitt mozliwosci ubiegania si~ 0 


srodki pomocowe proponuje nie oglaszac przetargu w roku biez~cym , ale w 

oparciu 0 dokumentacj~ zlozyc wniosek 0 dofinansowanie. 

7.w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 

Projekt dot. przeznaczenia srodk6w w wysokosci 2.500 zll wplywy za wynajem 

sali Ina malowanie korytarzy szkolnych w Gimnazjum. 

Komisja jednoglosnie poparla podjttcie uchwaly. 

8.w sprawie : zmian w budzecie Gminy Toszek na rok 2007 

Projekt dotyczy przeznaczenia srodk6w w wysokosci 10.000 zl na biez'l.ce 

utrzymanie dr6g. 

Burmistrz poinformowal , ze w ramach w/w srodk6w proponuje sitt napraw~ 


drogi mittdzy Wilkowiczkami ,a L'l.czkami wraz z poboczem oraz odtworzeniem 

kawalka rowu.Droga zostala zniszczona przez transport drzewa . Niestety nie 

doszlo do spotkania z Nadlesnictwem , kt6re mialo partycypowac w kosztach 

naprawy .Projekt zostal przygotowany w zwi~zku z licznymi interwencjami 

mieszkanc6w. 

Pan Slawomir Zarzecki zaproponowal , aby przesun'l.c naprawtt tej drogi z uwagi 

na to, ze Nadlesnictwo zaplanowalo maksymalne pozyskanie drzewa z tego 

terenu , a wi~c transport ci~zki bttdzie si~ dalej odbywal - mozna ewntualnie 

odtworzyc r6w. 

W zwi'l.zku z powyzsz~ wypowiedzi~ Burmistrz pozostawil sprawtt do 

wyjasnienia. 


http:biez'l.ce
http:serwerowni~.Na
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9.w sprawie : zmian w budzeeie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyezy przeznaezenia srodkow w wysokosci 3.050 zl na opraeowanie 
analizy dotyez~eej wplywu wnioskow zwi~zanyeh ze zmianami w planie 
zagospodarowania przestrzennego. 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~cie uehwaly. 
1O.W sprawie : zmian w budzeeie Gminy Toszek na rok 2007 
Projekt dotyezy przeznaezenia srodkow : 
[] w wysokosei 7.000 zl na utrzymanie zieleni 
[] w wysokosei 6.300 zl na utrzymanie fontanny na Rynku w Toszku 
Komisja oswiaty jednoglosnie popada podj~eie uehwaly. 

W zwi~zku z pismem Rady Soleekiej Kotulina 0 dofinansowanie w wysokosei 
15.000 zl na obehody 750 leeia - Pan Marek Pawlowski przedstawil 
harmonogram wydatkow / zal. do protokolu / i dodal ,iz z srodkow Rady 
Soleekiej na ten eel przeznaezono kwot~ 3.000 zl. 
Komisja oswiaty jednoglosnie poparla przygotowanie projektu uehwaly w tej 
spraWle. 

Pan Ewald Laksa zwrocil sie 0 przyznanie srodkow w wysokosei 1.000 zl na 

organizaej~ Tumieju Soleetw. 

Komisja popada wniosek Pana Laksy i zwrocila si~ 0 przygotowanie projektu 

uehwaly w tej sprawie. 


Ad.3 
W ramaeh wolnyeh wnioskow Pan Ewald Laksa zaproponowal utwardzenie 

ul.Lesnej w Pisarzowieaeh. 

Burmistrz poinformowal ,ze w tym miejseu konieeznajest nakladka. 

Kolejna wypowiedz Pan a Laksy dotyezyla oswietlenia ul.Ogrodowej w 

Pisarzowicaeh. 

Burmistrz wyjasnil , ze ostatnie wykonane oswietlenie b~dzie dotyezylo 

skrzyzowania na Grabowie. 

Pan Duda zwrocil si~ 0 zeszlifowanie ul. Wielowiejskiej przy zjezdzie na ulie~ 


Kolejow~. 


Burmistrz poinformowal , iz obeeny na ostatniej Sesji Starosta Gliwieki 

stwierdzil , ze ul. Wiejowiejska zostanie sfrezowana i b~dzie polozona nakladka. 

Pani Maria Bukowska poinformowala , ze na uL Dworeowej kolo Gimnazjum 

jedna z lamp oswietlenia ulicznego swieci w lipie.Pani Bukowska 

zaproponowala , aby lamp~ obroeic wzgl~dnie przyei~c gal~zie drzewa. 
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Po wyczerpaniu porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Komisji Pani Maria Bukowska 
podzi~kowala zebranym za udzial i zakonczyla posiedzenie 0 godz. 17.30 

przewodnic'aF.\~OmiSji 
Do MariaBJk~a 


